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Redactioneel bij de twintigste aflevering

VVS-JOURNAAL

1

Het VVS-journaal van Volkstuin Vereniging Sloterdijkermeer verschijnt 
dit seizoen een aantal malen. Het is een nieuwsbrief die de tuinders 
informeert over allerhande zaken die spelen op VVS. De nieuwsbrief 
wordt  met een e-mail-to-all aan alle tuinders toegestuurd. En het 
VVS-journaal verschijnt als daar aanleiding voor is.   
Stuur, als je door dit nummer geinspireerd wordt of bent, een bij-
drage naar redactie@sloterdijkermeer.nl.

De oktober aflevering van het VVSjournaal verschijnt na de afsluiting 
van het seizoen. Een VVS-seizoen duurt van 1 april tot 1 oktober. Dat wil 
niet zeggen dat nu het seizoen afgelopen is, de hekken gesloten zijn en 
iedereen weer thuis zit. Integendeel zelfs, het is werkelijk nog druk op de 
tuin.  
De Werkuren hebben nog hun zaterdagen, het bestuur houdt nog zit-
tingen en zeker nog twintig tuinen hebben in de nacht slapers. Ook de 
hekken staan overdag helemaal open en je ziet overal op het complex 
dat wandelaars gebruik maken van ons prachtige park. Daar mogen we 
blij mee zijn. De gemeente wil graag dat ons tuincomplex past binnen de 
groene ruimte in het Westerpark. We zijn er ook voor de omgeving en die 
maakt hier nu flink gebruik van. 
Dit VVSjournaal is de laatste aflevering van dit jaar. In december brengen 
we het winternummer van het ledenblad uit en dat gebeurt digitaal.
In november is er weer een Algemene Ledenvergadering, waarvoor jullie 
de nodige stukken ontvangen en op 19 december is het paasklaverjas.
Een mooie herfst en winter toegewenst.
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Op de T-kruising Wielewaal- en Nachtegaallaan

REDACTIE:
Cathelijne de Bruin, Ton Dujardin, Jos Koene (ICT), Annemarie Geleijnse (web), Nina 
Schat (bestuursafgevaardigde), Milena Spaan (vormgeving) en Iris de Veer. 
FOTOGRAFIE:
Anne Charbonneau, Ton Dujardin, Peter Kuik,  Iris de Veer en Roosmarie Tollenaar
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In ons communicatiesysteem Tuin & Wijk kunnen jullie het e-mailverkeer dat 
plaatsvindt, volgen. Je logt in in het systeem, gaat naar het tabblad Mail en 
daar zie je het e-mail archief met de Ontvangen en Verzonden mailberichten.

Gedelegeerde bestuursleden

Commissies:
Bouw- en taxatiecommissie   Han
CCO      Klaas
EHBO      Annemiek
Inkoop      Steven
Kantine	 	 	 	 	 Han,	Steven	(financiën)
Kascommissie     Steven
Redactie print & web    Nina
Werkuren	 	 	 	 	 (Renate	en)	Klaas
Tuinen van Westerpar   Annemiek
Tuinschouw en -taxatie   Han
Water      Klaas
Werkurenbriefjes	 	 	 	 (Renate	en)	Annemiek

Overige:
Baggeren     Annemiek
Centrumgebied    Annemiek, Nina en Han
Contact met waternet   Klaas
Externe contacten    Nina
Externe gebruikers    Nina, Han
Hakselploeg     Klaas
Kapvergunningen    Han
Klachtenafhandeling		 	 	 Annemiek	en	Nina
Lanencoördinator    Annemiek
Maaiploeg        Klaas
Onderhoud machines   Klaas
Onkruidbrander    Klaas
Pilot toegankelijkheid   Annemiek en Nina
Waterkwaliteit    Nina
Kroosscheppen    Nina

Commissievergadering op zaterdag 9 oktober

Het is gebruikelijk dat voor de Algemene Ledenvergadering een commissievergadering wordt uitge-
schreven.
Het bestuur wil graag horen hoe het de commissies vergaat.
Tenslotte vormen de commissies met het bestuur toch het kader van onze vereniging.
Door de coronapandemie is het nu twee jaar geleden dat de commissies voor het laatst bij elkaar 
kwamen. Maar nu het samenzijn weer mag, heeft het bestuur meteen een samenzijn met de com-
missies georganiseerd. Zaterdag 9 oktober van 13.00 tot 15.00 uur in het clubgebouw.

Aanwezig waren: Het Bestuur en afgevaardigden van de Redactiecommissie, de Waterleiding-
commissie, de Beheerdersploeg, de Kantinecommissie, de EHBO-ploeg, de Jeux de Bouleclub, 
de Klaverjas, de Kascontrolecommissie, de Tuincontrole (=Tuinschouw), de Kantinecommissie, de 
Bouwcommissie, de Inkoop, de Werkurencommissie en de activiteitencommissie van de Tuinen van 
Westerpark.
Elke commissie deed verslag van waar men afgelopen jaar tegen aan liep, waar punten zijn die aan-
pak verdienen, waar verbetering of meer duidelijkheid nodig is, wat de plannen zijn voor volgend 
jaar etc.
Bijna alle commissies zitten dringend verlegen om nieuwe leden.
We gaan ze hier nog eenmaal noemen:
De Kantinecommissie wil dolgraag een paar mensen erbij.
De Bouwcommissie functioneert slecht omdat ze maar met 4 mensen zijn en er 3 mensen verplicht 
aanwezig moeten zijn bij elke beoordeling. Minstens nog twee mensen erbij.
De Inkoop zoekt mensen die mee komen helpen bij de plantenverkoop.
Ook de tuintaxatie zit te springen om mensen, die mee willen gaan kijken.
Het Bestuur zelf dreigt ten onder te gaan aan het vele werk, dat door te weinig mensen gedaan 
moet worden.

De website en ons communicatiesysteem Tuin&Wijk

Er zijn vaak  onduidelijkheden over de website van Sloterdijkermeer en ons 
communicatiesysteem Tuin& Wijk. 
De website zijn de internetpagina’s die je kunt bereiken door de url
 www.sloterdijkermeer.nl aan te tikken.
Het communicatiesysteem Tuin&Wijk bereik je door via de website in te log-
gen. Iedere tuinder heeft een inlogcode.

Kom ons helpen, meld je aan voor een commissie!!!

http://www.sloterdijkermeer.nl
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Bestuursmededelingen - Commissievergadering - Plan van Aanpak - Centrumgebied (vervolg)

Ons park is een groene oase in de stad waar wij zelf volop van genieten en waar 
we ook mensen uit de buurt, wandelaars, joggers enzovoorts van mee laten 
genieten. Ook geven wij groepen uit de buurt een plaats op ons complex om 
hun ideeën uit te werken.
En dat zijn ook juist de kenmerken die worden genoemd in het “Plan van Aan-
pak Vergroting Toegankelijkheid” waarmee de leden op de algemene leden-
vergadering van november 2019 hebben ingestemd. Het plan staat ook op de 
website van Sloterdijkermeer, mocht je het allemaal nog eens na willen lezen.

Dit jaar is er veel commotie geweest over het door de gemeente gepresenteer-
de nieuwe Volkstuinenbeleid 2050, dat een beleid voorstond met o.a. enorme 
huurverhogingen, een eis van minstens 20% door de gemeente te onderhou-
den openbaar groen, het opdelen van tuinen bij verkoop enzovoorts. We heb-
ben met vele anderen én met succes actie gevoerd tegen dit voorgenomen 
beleid.
De Bond van Volkstuinders heeft een alternatief beleidsplan voorgesteld aan 
de gemeente. Dit alternatieve plan is helemaal gebaseerd op ons Plan van 
Aanpak uit 2019. De Bond is nu in onderhandeling met de gemeente over een 
basisovereenkomst voor het nieuwe volkstuinenbeleid van de gemeente.

Ons plan van aanpak valt helemaal binnen de kaders van dat nieuwe, voorge-
stelde volkstuinenbeleid. Elk park zal nog een eigen plan van aanpak moeten 
maken. Wij zijn dus al verder dan de meeste andere parken.
Er wordt door de bond hard gewerkt aan een platform waarop de parken beter 
en makkelijker met elkaar over deze zaken kunnen communiceren en gebruik 
kunnen maken van elkaars ervaringen en/of kennis.

Het is aardig om te weten dat er op steeds meer parken begonnen is met al-
lerlei initiatieven zoals b.v. het geschikt maken van een tuinhuis tot logeerhuis 
voor gehandicapten of het samenvoegen van twee tuinen met een bestem-
ming voor een externe partij.

Een aantal zaken zijn bij ons al gerealiseerd:
- nieuwe poorten, informatieborden voor de bezoeker, plattegronden met 
uitgezette wandelingen en ruimere openingstijden, meer prullenbakken
- twee nieuwe doorgangen naar Nut om het wandelgebied te vergroten
- postzegeltuintjes voor aspirant-leden (moestuinen)
- ruimte voor groepen uit de buurt op ons park: Soeptuin, W.U.R.M.
- activiteiten voor buurtgenoten (én tuinders natuurlijk)

Waar nog aan gewerkt wordt of moet worden:
- herinrichting centrale deel (centrumgebied)
- herinrichting entree van het park, dat is het gedeelte vóór het clubhuis 
en de winkel en de hoofdingang
- beter en efficiënter gebruik van de gebouwen, ook gebruik door derden

We willen aan de leden één dezer dagen het plan laten zien waaraan we ge-
werkt hebben voor het centrumgebied van ons park. Dit is het grote veld ach-
ter de winkel tot aan de Eksterlaan en van Arendlaan naar de sloot, dus jeu de 
boules baan, speeltuin, terras, voetbalveld en Soeptuin.
Plannen voor de entree van het park moeten nog uitgewerkt worden en laten 
we op een later moment zien.
We streven er naar om het complete plan voor de herinrichting van centrumge-
bied en entree op de ALV van mei 2022 in stemming te brengen.

Volkstuinpark Sloterdijkermeer en de toegankelijkheid
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Voor de duidelijkheid: over deze plannen wordt gesproken door leden van het bestuur én tuin-
ders, de zogenaamde “centrumgroep”. Mocht je daaraan deel willen nemen ben je ook van harte 
welkom!

Wat belangrijk is om te weten dat over de plannen ook overleg is binnen een pilotgroep waarin 
bestuursleden zitten van zowel VVS als Nut alsook een onafhankelijke begeleider als contact-
persoon naar de gemeente. Deze pilotgroep stuurt aan, coördineert de plannen en beheerst het 
budget.

Invulling van de plannen ligt bij elk park afzonderlijk waarbij er wel naar gekeken wordt dat er 
geen verdubbelingen zijn maar dat ze elkaar aanvullen. We hoeven de uitvoering niet helemaal 
zelf te bekostigen en/of uit te voeren. Zo heeft de gemeente de nieuwe poorten betaald. De 
borden met informatie en plattegronden wandelingen bij de ingangen zijn door het stadsdeel 
betaald.

Ook heeft de gemeente een budget ter beschikking gesteld voor de verdere uitwerking van ons 
plan van aanpak. Hieruit wordt de aanleg en maken van twee nieuwe bruggen betaald en kunnen 
we, zover het budget het toelaat, de verdere plannen bekostigen.

Het feit dat de gemeente financieel bijdraagt wil beslist niet zeggen dat zij gaan bepalen wie of 
wat er in het park komt of gebeurt. Dat is en blijft aan ons.
Onze uitgangspunten zijn en blijven: tuinieren, wandelen, natuurbeleving en voor de buurt.

Inzet van de tuinders is daarvoor nodig en maakt ook dat er meer budget is voor datgene wat we 
niet zelf kunnen doen. En er zijn altijd werkzaamheden die we wel zelf uit kunnen voeren, zoals 
er bv. al een struinpad is gemaakt, of dat alle bordjes van de wandelingen opgehangen zijn.
En... het is ook leuk om te doen!

Misschien lijkt het soms alsof er niets gebeurt of duurt het allemaal lang.
Dar klopt, bij het uitvoeren van de plannen lopen we soms tegen onverwachte zaken aan, zoals 
er bv. vergunningen nodig bleken voor de bruggen, en soms voldoen de reglementen van de 
Bond niet meer helemaal aan de eisen van deze tijd en zullen we creatief moeten omgaan met 
een ontstane situatie.

Stap voor stap wordt ons park steeds mooier en voor meer mensen een heerlijke plek om naar 
toe te gaan om te kunnen tuinieren, de natuur te beleven, te wandelen of te verpozen in alle rust.

Bestuursmededelingen - Commissievergadering - Plan van Aanpak - Centrumgebied (vervolg)

Annemiek Rigter - Voorzitter van het VVS - bestuur
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Seizoen 2021 afgesloten: wat gebeurde er?
Geen hittestress
Bij het verschijnen van dit digitale nummer is het seizoen voor 2021 al weer afgesloten. Zonder de illusie van volledigheid 
geven we toch een kort overzichtje van de wederwaardigheden van dit seizoen. Een mooie nazomer in september en 
een kort warm voorjaar konden niet helemaal deze natte zomer teniet doen voor de tuinders. Voor de planten en bomen 
was het een goed seizoen, geen droogte, geen hittestress. 

Kroos en zand
Het kroosvaren vertoonde zich nauwelijks. Het gewone kroos plantte zich wel voort. Steeds meer tuinders scheppen 
gelukkig kroos. Vooral Guido schept onvermoeid door. Dat kroos werd gecomposteerd of vervoerd naar een hongerig en 
totaal verzuurd bos op de Veluwe, waar het nieuw leven brengt. De natuurlijke oevers winnen terrein met fraaie resulta-
ten aan de Koekoeklaan en de Nachtegaallaan en inmiddels ook een deel van de Vinkenlaan. De bomen zijn aangepakt 
en gesnoeid volgend het bomenplan en er zijn een paar bomen gepland. De moestuinders toverden een deel van het 
sportveld om in een tuin van Eden. Er werd door tuinders een begin gemaakt met de aanpak van de voortuinen om onze 
wandelpaden nog mooier te maken. Er is door een paar tuinders een spannend zandkronkelpad aangelegd door de bos-
jes achter het sportveld.

Toegang en asfalt
De nieuwe doorgang met brug naar het Brettenpad is eindelijk open en wordt druk gebruikt, zowel door tuinders als 
bezoekers. De tweede doorgang van Sloterdijk naar Nut en Genoegen gaat er komen en je kon voor het eerst helemaal 
doorlopen van het natuurpad in het westen tot aan het bijenpaleis in het oosten door de tuinen van West. De toeganke-
lijkheid voor bezoekers is daarmee aanzienlijk vergroot. Er werden weer een aantal paden van verse schelpen voorzien. 
De gemeente liet natuurlijk weer verwoestende plannen op ons los. onder andere met veel asfalt door en over ons groen. 
Waarop wij weer massaal inspraken tot diep in de nacht en boze zienswijzen moesten versturen. Ook hier is helaas het 
laatste woord nog niet over gesproken, wij strijden voort maar worden er ook wel een beetje moe van.

Corona en jarig
De corona kwam een beetje tot bedaren, waardoor er gelukkig iets meer mocht dan in het vorige jaar. De ALV was nog 
wel digitaal en dat leidt niet tot grote bezoekersaantallen wijst de ervaring uit, zeker niet op een zonnige zondag. We 
konden weliswaar ons 85-jarig jubileum niet echt uitbundig vieren, maar in no time had een ploegje tuinders een gewel-
dige tentoonstelling uit de grond gestampt, had de familie Kuik een lanenversierwedstrijd uitgeschreven en ging een 
aantal tuinders los met veel creativiteit. Zo waren we toch nog een beetje jarig. Marcel draaide luidkeels aan het Rad van 
Avontuur en overgoot ons met woest aantrekkelijke prijzen. Er verscheen zo waar een dubbeldik papieren jubileumnum-
mer van de krant en daarna nog een naverbrander over biodiversiteit.
De kantineploeg overtrof zichzelf met vrolijke vrijdagmiddagborrels en overheerlijke zondagshappen op het terras. Uit 
en Tuin organiseerde een druk bezochte midzomerwandeling met een spirituele ontknoping. Er was een nouveauté in de 
vorm van een boerenbridgematch.
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Verder verrees er in een woeste en ledige hoek aan de Zwaluwlaan een crea-
tieve, meditatieve, oogstrelende stenenstapeltuin met de gulle gift aan stenen 
van Gied Fontijn. Wurm kreeg geen subsidie van de gemeente voor hun com-
postproject, dus kwam enigszins moeizaam op gang. Er brak uitslaande brand 
uit in de Boerderij dankzij een zwerver die een vuurtje stookte. 

Egels en uilen
Safira zette ook dit jaar weer twee geredde egeltjes uit, en diverse tuinders 
meldden ons waarnemingen van dikke, vette, volwassen egels, dat betekent 
dat ze het goed doen bij ons. De ransuilen zijn dit jaar verhuisd naar Nut, waar 
ze weer een nest groot brachten. De parkieten richten weer een ravage aan 
waar zij konden.
Het was kortom best een roerig seizoen.

Iris

Seizoen 2021 afgesloten: wat gebeurde er?  (vervolg)

Een bloemenhulde vormt het getal 85 (gemaakt door Ben F.)
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Egelhulp

Lieve mede-tuinders, 
Het gaat slecht met de egels in Nederland.. Zonder onze 
hulp zullen ze verdwijnen. In de afgelopen twee jaar heb ik 6 
jonge egeltjes uit de egel-opvang naar ons tuincomplex ge-
bracht. Zij hebben het nodig om door gevallen blad en fruit 
te scharrelen en zich in diepe houtwallen te verschansen.  

Strijd mee voor de Egel - OERRR | Natuurmonumenten
Laten we goed voor deze medetuinbewoners zorgen!
Safira (Lee 46)

Seizoen 2021 afgesloten: wat gebeurde er?  (vervolg)

Eindfeest 
Klaverjas

Begin september hield de Klaverjas haar eindfeest. 
Met de coronaregels bij de hand is er op vrijdagavond nog 
regelmatig in het clubhuis geklaverjast.
En dan kan een seizoensafsluitingsfeest natuurlijk niet uit-
blijven. Foto’s van Peter Kuik. 

https://www.natuurmonumenten.nl/kinderen/strijd-mee-voor-de-egel%3Futm_source%3Dmc%26utm_medium%3Demail%26utm_campaign%3Drlmn%26utm_content%3Dnl01
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Eigenlijk was het een revolutie. In het clubgebouw waar Klaverjas het alleenrecht heeft, kwam nu een clubje boe-
renbridgen. Eerlijk gezegd voelden we ons ook best wel een beetje binnendringers. Nikki Kluyskens had bedacht 
dat dit spel ook maar eens gespeeld moest worden bij onze vereniging en zestien enthousiastelingen meldden 
zich aan, waaronder Ton Dujardin, redacteur bij het clubblad en schrijver van dit stukje. 
Ik had nog nooit boerenbridge gespeeld maar wist van het bestaan. Gelukkig mochten de deelnemers die het spel 
niet kenden een half uurtje eerder komen om het te leren.  
En het is een hartstikke leuk spel. Het gaat om 16 rondjes en het aantal kaarten varieert, evenals de troef die met 
een dobbelsteen wordt bepaald. Het leukst is wanneer je aan het begin van ieder rondje met vingers opsteken 
voorspelt hoeveel slagen je gaat maken. En als je niet waarmaakt wat je voorspeld hebt, krijg je strafpunten. 
De deelnemers hebben afgesproken dat het spelen van een boerenbridgedrive zeer voor herhaling vatbaar is. 

Seizoen 2021 afgesloten: wat gebeurde er?  (vervolg)

Boerenbridge in de kantine op 12 september
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Prachtige foto’s van Anne uit de Adelaarsweg

Seizoen 2021 afgesloten: wat gebeurde er?  (vervolg)
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In het voorjaar van 2019 zijn 12 aspirant tuinders door Sloterdijkermeer benaderd om tijdelijk 
een moestuintje te huren van zo’n 5 m/2 per persoon en gezamenlijk te zorgen voor het onder-
houd van het hele terrein.  Het perceel van 240 m/2 had daarvoor dienst gedaan als educatieve 
tuin en stond nog vol met planten, kruiden en bomen waar al een tijdlang niet naar was omgeke-
ken. 
Daar stonden we dan, 12 beginnende tuinders, sommigen met een beetje (moestuin-)ervaring, 
maar sommigen ook absolute beginners. Onze verwachtingen waren hoog gespannen: lekker aan 
de slag en dan na verloop van tijd je eigen biologische groenten, fruit en kruiden oogsten. 
Na een spoedcursus ecologisch tuinieren van Janneke Tops stelden we onze verwachtingen al snel 
bij: de grond van onze tuintjes was hard en zonder bodemleven.  Maar niet getreurd, we genoten 
van alles wat er stond te groeien en bloeien, ontdekten stukje bij beetje wat wát was, gingen het 
gras te lijf, sleepten met zakken paardenpoep van de manege om de tuin te bemesten, probeer-
den met een grondboor lucht in onze ondoordringbare grond te krijgen. We ruimden rotzooi op, 
herstelden de compostbakken en maakten plannen voor het nieuwe seizoen.
In 2020 gingen de bonen, worteltjes, kolen, tomaten, bieten, courgettes en spruitjes de grond 
in bij sommige tuintjes. Anderen hielden het bij aardbeien, tomaten en kruiden.  Een gemeen-
schappelijk veldje werd bestemd voor pompoenen.  Het samen tuinieren werd bemoeilijkt door 
de corona. Ook klussen bleven daardoor een beetje liggen. Maar het was heerlijk om juist in deze 
tijd op de tuin te kunnen zijn, al was het dan ook een beetje ieder voor zich.
Wat betreft de opbrengsten werden we toch wel teleurgesteld. Ondanks onze inspanningen om 
de bodem te verbeteren groeiden onze plantjes niet erg hard en konden we weinig oogsten.  We 
eerden het kleine: een handjevol tuinbonen, twee worteltjes, een paar aardbeien.  Toch waren we 
nog steeds enthousiast en hadden we weer een hoop geleerd.  
We hebben nu ons derde seizoen er opzitten. In overleg met het bestuur wordt de moestuin nu 
aan 10 aspirant tuinders verhuurd (er zijn op dit moment twee vrije plekken). Ook dit seizoen 
hebben we weer met veel plezier in de tuin gewerkt en allerlei dingen uitgeprobeerd.

Informatie van de moestuinders uit de Vinkenlaan door Roosmarie Tollenaar

Langzaamaan verbetert de grond, 
elke worm wordt welkom geheten. 
Maar helaas voelen de slakken zich 
dit jaar ook heel welkom en die vin-
den onze jonge plantjes erg lekker... 
Zo is het leven van een aspirant 
tuinder, vallen en opstaan en vooral 
vaak rustig om je heen kijken en 
genieten van een mooie bloem, een 
aardbei, 3 spruiten en een brutale 
ekster.
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Project We Use Recycled Materials (W.U.R.M.)

Hallo, wij zijn Myrthe, Aristide en Barbara, en vormen het bestuur van stichting W.U.R.M. Met 
de stichting gaan we ‘de boerderij’ aan de Zwaluwlaan 14 duurzaam en ecologisch verantwoord 
renoveren met zoveel mogelijk natuurlijke en lokale materialen. Ook aan de tuin wordt veel zorg 
besteed, om er een pluktuin van te maken volgens de principes van de permacultuur. Met W.U.R.M. 
willen we een groene plek creëren waar mensen elkaar kunnen ontmoeten, ideeën, zaden en plan-
ten kunnen uitwisselen en ook kunnen experimenteren. De multifunctionele ruimte in het ge-
renoveerde boerderijtje biedt straks plaats aan kleinschalige bijeenkomsten, lezingen, workshops, 
cursussen en gewoon gezellig samenzijn.

Nadat we eind 2020 het bericht kregen dat project W.U.R.M. was gekozen, richtten we een stich-
ting op en zijn we met mogelijke partners gaan praten. Inmiddels zijn ook  de voorwaarden van de 
huurovereenkomst voor een periode van tien jaar in overleg met het bestuur van VVS vastgesteld.
De renovatie willen we in samenwerking doen met Peter Plank, die workshops ‘Bouwen met afval’ 
geeft. Afgelopen tijd was er onvoldoende duidelijkheid om hierover concrete afspraken te kunnen 
maken, maar daar zijn we nu volop mee bezig.

Nadat op 17 augustus een melding van ‘brand in de boerderij’ kwam, zijn we snel poolshoogte gaan 
nemen. Gelukkig viel de schade mee. Een ongenode gast had gepoogd een vuurtje te maken en dat 
was uit de hand gelopen. Dit had vooral veel rook van smeulend plastic tot gevolg; het brandje had 
verder geen consequenties voor de open dag die we op 4 september organiseerden.
Tijdens die dag bleek er veel interesse en soms ronduit enthousiasme voor project W.U.R.M. te zijn. 
Hartverwarmende reacties zorgden voor extra motivatie en mogelijke vrijwilligers bij wat nog alle-
maal komen gaat. Inmiddels hebben we een eerste subsidie van Buurtbudget toegekend gekregen 
en doen we een tweede keer mee aan West Begroot.

Komende winter willen we een begin maken met het verwijderen van de onherstelbare delen van 
‘de boerderij’, zodat we volgend jaar zomer met de workshops kunnen beginnen. Hiervoor ge-
bruiken we geen luidruchtige gereedschappen, maar maken we vooral gebruik van menskracht en 
saamhorigheid.

Wil je op de hoogte blijven van ons project of gewoon wat meer weten? Je kunt ons volgen op face-
book (wurm wurm), via de website (wurmwurm.nl) of je opgeven voor onze nieuwsbrief via e-mail: 
info@wurmwurm.nl.
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Project We Use Recycled 
Materials (W.U.R.M.)

De soeptuinen op het sportveld
We vroegen ook de buurtbewoners, die de soeptuinen 
op het sportveld exploiteren om een verhaaltje, maar 
het was te kort dag. In het volgende journaal een ge-
sprek met de soeptuinders.

Jullie kunnen kapotte en niet meer 
werkende accu’s inleveren op de werf 
op tijden dat de Inkoop open is. 

VACATURES
IN 

BESTUUR 
EN 

COMMISSIES

We gaan het niet dramtischer maken dan het is maar als er geen nieuwe aanmeldingen ko-
men van leden voor het bestuur en de commissies (zie pagina 2 van dit journaal) dan gaat het 
niet goedkomen met onze tuinvereniging. En zover mag het gewoon niet komen.  
Ben je tuinder en wil en kun je naast de liefde voor je tuin ook bijdragen aan het goed functi-
oneren van een vereniging, neem dan je verantwoordelijkheid en kom ook bij onze club. 
Meld je aan en ga ervaren met wat een fijne groep mensen we de vereniging in stand houden.


